
RESUM DE L'ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL 

A les 19,30 hores del dia 22 de febrer de 1990, comern;:a l'Assemblea General Ordinaria, 
amb l'assistencia de 8 membres de la Junta i 9 socis. 

El president de l'entitat, Joan-F . Cabestany, saluda els assistents i obre la sessió. Tot se- · 
guit cedeix la paraula a la secretaria, Josefina Arribas, la qual llegeix !'acta de l'assemblea ante
rior i la Memoria del curs 7988/1989. 

A continuació s'aprova !'acta de 1 ' Assemblea General de 1989 i la Memoria del curs 
1988/89. 

El President explica la nova normativa que afecta la comptabilitat de totes les entitats 
i explica l'estat de comptes, que posa a disposició de tots els socis que el vulguin examinar amb 
més detall. 

El senyor Cabestany exposa la intenció de publicar els números 2 i 3 de les monogra
fies. Per a portar-ho a terme es compta, com sempre, amb la subvenció de la Caixa de Barce
lona, i espera que l'any vinent podrem continuar comptant amb aquesta col.laboració per a 
poder publicar el volum 4. 

Anuncia, també, la propera sortida del Lambard IV i la preparació del Lambard V. 

Seguidament, comunica que es prepara el curset de novembre, que enguany estara dedi
cat als castells, tant en la seva vessant artíst ica com documental, social i literaria. 

Expressa el seu desig que aquest any es pugui tenir aviat el programa per a poder-ne fer 
més propaganda. 

Comenta, també, les dues grans sortides que es faran durant el curs: la de Setmana San
ta a Besiers, Carcassona , Narbona i diversos monestirs, i la del Dia del Romanic a Burgos i Silos. 

El senyor Vall pregunta que representaría si els socis no paguessin per assistir al curset. 

El senyor Estapé manifesta que si no paguessin, aixo seria un al.licient per a fer nous 
socis. 

El senyor Cabestany creu que aquesta és una possibilitat que es podría estudiar. 

El senyor García Piñol pregunta quants socis hi ha actualment a Amics de l'Art Roma
nic, i comenta que s'havia pensat altres anys en la possibilitat de fer nous socis, d'obrir l'enti
tat per mitja de fer-ne difusió, etc., i que ara sembla que es té una certa por al ~especte. 

El President respon que l' lnstitut d'Estudis Catalans envia tota la informació als mitjans 
d ' informació, pero que no es publica. Realment no sabem quins criteris tenen per a publicar 
les notícies. Aixo no vol dir que no intentem d'aconseguir-ho. 

El senyor Vall diu que potser seria interessant fer de tant en tant un curset de tematica ge
neral , que podría interessar a més gent que no un de tema concret que normalment convoca un 
nombre de persones més redui"t . 

Finalment, el President agraeix als assistents la seva col.laboració en aquesta assemblea. 

S'aixeca la sessió a dos quarts de deu del vespre. 
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